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Föreningsstämman  
För att minska smittspridningen av 

coronaviruset har en tillfällig lag införts 

som medger att styrelsen kan besluta att 

medlemmarna i en bostadsrättsförening 

kan poströsta inför föreningsstämman.  

Styrelsen för brf Viksäng Strand beslutade 

vid styrelsemötet den 20 april att röstning 

vid vår föreningsstämma ska ske genom 

poströstning.  

Stämman kommer att hållas i form av ett 

telefonmöte med ett fåtal deltagare. 

Mer information och formulär för 

poströstningen kommer att läggas i alla 

brevlådor i vecka 18, 

 
Strandens dag 10 maj  

Nu är det snart dags för Strandens dag 

igen. Vi samlas kl. 10.00 och hjälps åt ett 

par timmar så att vår trädgård får en bra 

start på säsongen.  

Det är ett fint tillfälle att träffa grannar och 

styrelseledamöter. Vi har gott om 

utrymme, det går lätt att hålla avstånd och 

ändå byta några ord med varandra.  

 

Bord till utlåning 

Det finns tre bord att låna till kalas och 

andra tillställningar. De står inlåsta i ett 

förråd i port 20. Kontakta någon i styrelsen 

vid behov. 

 

Projekt elbilsladdning 
Det kom in 50 svar på enkäten. 27 är inte 

alls intresserade vilket tillsammans med de 

som inte svarat är ca 75 % av samliga 

medlemmar. Resterande 25 %  är mycket 

eller ganska intresserade varav tre inom ett 

år, sju inom två år och resten inom tre år 

eller mer. 

Slutsatsen av detta är att intresset idag är 

litet men att behovet kommer att öka inom 

några år. 

Det kommer framöver att finns ett behov 

av att starta en projektgrupp för en fortsatt 

utredning av teknisk lösning samt vilka 

investeringskostnader det kommer att 

medföra.  

 

Belysningsprojekt 

En modernisering av armaturer/lampor 

måste göras inom en snar framtid. 

Styrelsen har tagit fram en nulägesanalys 

som visar att utbyte kan ske stegvis.  

Nu efterlyser vi kompetens bland våra 

medlemmar för att få hjälp att bedöma när 

och hur detta ska ske. 

 

Com Hem 

Med anledning av Coronavirusets 

spridning har Com Hem valt att skjuta upp 

datumet för när de analoga sändningarna 

upphör till den 8 september 2020. 

 

Ny vicevärd 

Jan Gillblad har efter många år på HSB 

gått vidare till andra utmaningar och ny 

vicevärd är nu Per Billstam. 

 

Trädgårdstunnorna 

Trots tydlig information på tunnorna  

behöver vi påminna om att de endast är 

avsedda för trädgårdsavfall. 

 

Med vänlig hälsning 

Styrelsen 


